
ROMANIA
JUDETUL HARGHITA
CONSILIUL LOCAL JOSENI
NR. 7/2020

PROCES _VERBAL
incheiat la data de 23 aprilie2020

cu ocazia qedinlei extraordinare online al Consiliului Local Joseni

Incheiat azi, 23 aqj,lie 2020, ora 19,00 - cu ocazia fedinlei extraordinare al Consiiiului
Local Joseni. $edinla se desft$oard prin mijloace electronice in baza procedurii de desfE;oare
a Sedinlelor Consiliului Local al Comunei Joseni in cazud exceplionale, stabilit prin HCL m.
22/2020 ti, a Regulamentului de organizare qi funclionare al Consiliului Local al Comunei
Joseni nr. 68/2016.

$edinla este legal constituitd conform prevederilor afi. 137. alin. 1 din O.U.G 5712019

-- privind Codul administxativ.

$edinla a fost convocat prin Dispozitia Primarului Comunei Joseni nr.37nO2O,
potrivit prevederilor afi. 133 alin. (2) lit. a), din Ordonanta de Urgenla nr. 57/2019, privind
Codul administrativ.

in ledinid sunt prezenli consilierii locali:
l.Vaszi Laszl6
2.Bege Laszl6 Baldzs
3.Balog-Baricz Remilda
4.Erd6s lldik6
5.Badcz Robefi (J)
6.Portik J6zsef
7 .Szdkely Zoltitr
8.Baricz Gergely
9.G61Ad6l

10.Pofiik J6zsef
11.Laczko Agoston
12.Baricz Attila Karoly
l3.Szekeres Ferenc
Mai sunt prezenfi: Primarul Comrmei Joseai, dl.Gall Szabolcs, Secretarul General al

UAT Comuna Joseni, di. Iszlai Barna Rudolf $i Erdos Agnes, administratorul S.C
Kull|rlcenbumS.R.L.

Sunt absenli consilierii: Baricz Robe( (B), Gyorgy Szabolcs.
Preqedintele Sedinlei este dl, Bege Laszlo Balazs.
Pre$edintele $edinfei constatd ca ledinfa a fost convocat potrivit prevederilor legale,

salute pe cei prezenli !i deschide $edinla extraordinard.
Secretarul General al Conunei Joseni prezintd procesul verbal al qedinfei antedoare

$i hotirarile adoptate.
-Preqedintele supune votului.
Aprobat cu unanimitate (11).
Preqedinlele de $edin!a, dommrl viceprimar Bege Laszlo Balazs prezinti Ordinea de

zi, potdvit invitaliei primite in foma electrodcd.
l.Aprobarea modihcdrii qi rectificirii bugetului general al unitdlii administrativ

teritoriale Comuna Joseni pe anul2020 qi estimtui pentu anii 2021-2023.



2.Constituirea Asocialiei de dezvoltarc intercomunitari de utilitAli publice pentu
serviciul de alimenta.re cu apA qi de canalizare "AQUASERV MAROS - MURE$".

3.Infiiniarea operatorului rcgional al serviciului de alimentare cu apd;i de canalizare,
societatea AQUASERV MAROS S,R.L.

4.Aprobarea situafiei financiare, a bilanlului contabil, a contului de profit qi pierdere, a
mportului de activitate al consiliului de administralie al S.C Kultucenfum S.R.L pentru
anul20i9.

s.Aprobafea repadizarii profrtului realizat de S.C Kulturcenlrum S,R.L.
6.Aprobarea Devizului General actualizat pentru obiectir.ul de investilie ,,Reabilitarea

amenajarea $i dotarea clddirii qcoiii "Regi emeletes" pentru sediul nou al Pdmtuiei din
comula Joseni, judelul Harghita.

T.Aprobarea radierii debitelor restante al S.C Forelle S.R.L, aflat in insolventd, in
u1ma radiedi debitoarei din registrul ORC.

8.A1te probleme curente.
-Pre$edintele propune, ca ordinea de zi sd he inceput cu punctele 4 fi 5 -

Kulturcentrum S.R.L qi supune votului.
-pentu: 11
-conta: -
-abtineri: -

Dezbaterea ordinii de zi,

4.Aprobarea situatiei financiare, a bilantului contabil, a contului de prolit !i
pierdere, a raportului de activitate al consiliului de administratie al S.C
Kulturcentrum S.R,L pentru anul 2019.

-Erdos Agnes prczintd activitatea societdlii Kultucentum S,R.L pe anul 2019 qi
bilantul.

-Portik Jozsef: Sucul de coacdze ar tebui tumat in sticle ftumoase - e mai atrdgdtor.
-PreSedintele supune votului proiectul de hoararc, bilanlul, raporlul de audit qi a

cenzo lor.

-pentru: I I
-contra: -
-abtineri: -

s.Aprobarea repartizirii profitului realizat de S.C Kulturcentrum S.R.L.
-Erdos Agnes prezinti profitul societdlii rcalizat in anul 2019, ceea ce este 65.367 lei,

din care trebuie scdzut rezerva. Din profitul de 61.637 lei tebuie pldtit cel pulin 50%
dividende pentru Comund, adice 30.818 lei.

-Gal Adel: Prohtul poate fi cheltuit doar pentru investilii?
-Erdos Agnes: Nu, dar avem ganse mari, c; anui acesta vom incheia cu pierdere.

Epidemia Covid 19 ne afecteazd pe to1i.
-Portik Jozsef: Trebuie frcut reclami, cd livrali meniul la domiciliu, mai mult, s-ar

putea pune anunt qi in alte loca.litdli.
-Erdos Agnes: Nu livrem la sfArqit de septdmfud, nici nu gatim. Pentru salariali

munca depusd la sfdrfitul sdptdmanii trebuie pldtit altfei. Nu prea a fost cerete pentu liwarea
meniului la smr$itul sdptamanii.

-Bege Laszlo Balazs: Gitili gi pentru nevoiasi?
-Erdos Agnes: Pentru o pedoadd, un sponsor aronim plAteqte zilnic meniu pentru 30

de persoane vdrstnice qi singure.



-Primar: Se poate incerca livrarea meniului qi la sf6rqitul sdpldm6nii.
-Erdos Agnes: Este complicat sa pui oamenii sd lucreze la slarqitul sdFdmanii,
-Primarr Da, dar nu le-ai trimis in gomaj.
-Portik Jozsef: Rezervarile pentu botezu , nunti au fost anulate?
-Erdos Agnes: Anuleaza penhu anul viitor, dar s-ar putea sd nu fie deloc in acest an.

-Szekely Zoltan: Practic societatea nu are nici o rezervd. Dacd veli incepe acumularea
de datodi, societatea va da faliment. V-afi gendiL sa trimiteli salarialii in qomaj lehnic?

-Erdos Agnes: De fapt avem 6 luni aglomerat qi 6 luni mai lejer.
-Szekely Zoltan: Ali diminuat salariile?
-Erdos Agnesr Nu, dar din luna mai vom reduce timpul de muncd qi salariile.
(S-a conectat $i dl. consilier Badcz Attila Karoly qi Szekeres Ferenc).
- PreSedintele qedintei suprure votului ordinea de zi.

-pentu: 13
-conra: -
-abtinenr -

l.Aprobarea modificdrii li rectificdrii bugetului general al unititii administrativ
-- teritoriale Comuna Joseni pe anul2020 qi estimiri pentru anii 2021-2023.

-Pdmarul prezinti proiectul de hoterare.
-Baricz Robert: Paza civild este rdmas fira autoturism. Dacd 50.000 lei vor fi alocate

pentru achizilionarca autotudsmului de inteNenlie pentru S.V.S.U, excludem total pMa
civila.

-Primar: Din aceastA sumd od cumptuam autotu sm de intervenlie pentu S.V,S.U,
ori trimitem inapoi.

- Pre$edintele ledinlei supture votului. Rezultatul votului este consemnat in anexa.
-pentru: 13

-conra: -
-cblineri: -

2,Constituirea Asocia{iei de dezvoltare intercomunitari de utilitili publice
pentru sewiciul de alimentare cu api $i de canalizare "AQUASERV MAROS -
MURE$".

-Pdmarul prezintd proiectul de hoterere $i propune in adunarea generald pe Krizbai

_ Levente, Bitalan Almos, gi Laczko Albefi.
-Portik Jozsef: Eu propun in A.G.A pe Nagy Bela.
-Primar: Dl. Nagy e prea ocupat.
-Szekely Zoltan: Vor primi Ei salar?
-Primar: Nu.
-Portik Jozse{: Dl. Nagy accepta (90 %) sd fie in A.G.A.
-Pre$edintei Propuneri pentru A.G.A: Krizbai Levente, Lacko Albefi, Nagy Bela.

- Preqedintele qedinlei supune votului.
-pentru: 13

-con(ra: -
-ablineri: -

3.inliin{area operatorului regional al serviciului de alimentare cu apd qi de

canalizare, societatea AQUASERV MAROS S.R'L.
-Primarul prezintb proiectul de hotdrare qi propune in A,G.A - aceeagi persoane. care

au fost votate si in A.D.l.
- Preqedintele qedintei supune votului proiectul de hot6xare.



-pentu: 13

-conuat -
-ab!inerrl-

6.Aprobarea Devizului General actualizat pentru obiectiyul de investilie
,,Reabilitarea amenajarea qi dotarea clidirii qcolii "Regi emeletes" pentru sediul nou al
Primiriei din comuna Joseni, judeful Harghita.

-Primarul prezintd proiectul de hotarare.
-Szekely Zoltan: ProiectantLrl sd recalculeze, cd preltuile au scazut.
-Primar: Prelul mobilierului a crescut din ar;':J' 2017. Aceasta este o clddirc

importantd, nu o putem dota cu odce mobilier. Acesta este prc1ul minim in care putem s6 ne

gandim, pentu calitatea ce o pretindem. Cladirea are o calilate, trebuie sa fie $i fiumos dotat.
-Portik Jozsef: Sd facem odatd, dar se facem bine. Nimeni nu face pentru sine, ci

Pentru Comune.
- Preqedintele ledinlei supune votului prciectul de holixaxe.

-pentru: 12

-confat -
-abiineri: 1. Simon Attila.

T.Aprobarea radierii debitelor restante al S.C Forelle S.R.L, aflat in insolvenld,
in urma radierii debitoarei din registrul ORC,

- Pregedintele ledinlei supune votului proiectul de hotixare.
-Pentlul I
-conlm: -
-abtineri: 2. Portik Jozsef, Baricz Attila Karoly.

-Primarr Debitul era oricum imposibil de recuperat. E bine sd fie anulat, cd nu mai
apare ca debit neincasat.

s.Alte probleme curente.
Primar: Programul pe care o folosim pentrr-r qedinla online este bun, cdci de exemplu

consilierii carc sunt in $rAinitate pot fi prezenli online.
-Vaszi Laszlor Nu atunci, cAnd n-ai chef sd pleci de acasd, ci in cazuri justificative, de

_- exemplu sunt cazuri cAnd luoez, !i nu pot sd-mi schimb twa.
-Baricz Robert: Trebuie constuit un garaj la Stalia de epuaxe pentru autoulilitara, nu

in gmjd. Gmjdul poate fi transfomat in pensiune.
-Primar: Nu e loc la Stalia de epuare, procentul de ocupaxe a terenului este 20oZ este

mai ieftin sd amenajdm aici in grajd. In acest an vom incepe reabilitarca clidirii "Miko" in
care la mansardi vor fi 5 camerc.

-Vaszi Laszlo: Cimitirul din Borzont trebuie racordat la apd gi trebuie extins pdnd la
cimitfu iluminatul public.

-Baricz Gergely: Oamenii lasb animalele sd pascd lengd terenurile arabile, animalele
distrug plantele.

De-a lungul drumului trebuie cosit, hecare proprietar sA coseascd partea lui, chiar $i
atunci, dacd nu locuiegte in imobilul respectiv, sau daca are doar teren,

-Viceprimar: Mdine transportul degeudlor menajere se va demla in mod normal.
-Nu au fost sesizat ince in acest an de nerespectarea regulilor de pAtunat. Vom soma

locuitorii prin televiziunea 1oca15, sA curele $arturile.



-in Ungaria prima datd someazd pe prop etad sd-Si respecte obligalia de a intetine
tantul, iar dacd proprietarul nul coseqte, va cura1a primiria, iar contavaloarea prestaliei se
lbctureazA pentru proprietar. La noi inca nu se poate.

-Gal AdeL Propun sd forim in timp puluri in Gheorgheni, l6ngd pompa de api. Ar h
bine sd mai cumpirim teren l6ngi pompa de apd din Gheorgheni. Sunt mulJi cai in cdmp.

-Priman Ne mai trebuie un rezervor de apd in Gheoreheni. Nici terenul ce avem nu
cred ca ne va ajunge. in momenrul de lala caulam iolulii cu pro-iectartul.

-Vaszi Laszloi Langd tunne sunt prea mul1i cdini, mari ca un vitel. Ace$ti caini atacd
pe ag culto . In timpul zilei sd nu lase liber cainii.

Nu mai sunt alte disculii pretedintele tedinlei le muliumeqte celor prezenli, qi declard
inchisd gedinfa.

Prezentul proces-verbal a fost tradus Si tehnoredactat in baza stenogramei $edinlei care
cuprinde 1 1(unsprezece) pagini.

PRESED SEC AR CENERAL
Bege Las al UA Comuna Joseni

Iszla' Rudolf

6jgA<r'^'^

Sedintn efaordinard 23.04.2020 Tehnoredactat: Iszlai Zsuzsa


